
Interpelácia č. 39/2014   
 

6. riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva 

konané dňa 24.9.2014  
 

 

JUDr. Pašková: 

Ja by som sa len chcela opýtať, obrátili sa na mňa niektorí obyvatelia Trebišova, či sa bude 

tento rok opravovať Šafárikova ulica a asfaltovať. 
 

Ing. Princík: 

Plán opráv ulíc ešte do konca roka by sme chceli stihnúť, dokončiť Varichovskú ulicu, tam sa 

nám trošku naši asfaltéri zasekli lebo majú nejaké technické problémy. Ďalej majú 

pokračovať na ulici ČSA, prejdú na Šafárikovú ulicu, ulicu Slovenskú, prejdú na dolný koniec 

ulicu Budovateľskú, Dargovskú -  to je IBV Juh, L. Sáru a Nemocničnú. Toto by sme chceli 

stihnúť do konca roka.  

 

Ing. Kolesár: 

Takže je v pláne Šafárikova ulica. 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zodpovedané: na MsZ 

Dňa: 24.9.2014 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


